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i
Ve čtvrtek 24. 4. 2025 proběhlo v pohostinství

v Bohunicích XVII. veřejné zasedání Zastupitel-
stva obce Všemyslice.

• Zasedání zahájila starostka obce a navrhla drob-
nou úpravu programu – bod týkající se plánovací
smlouvy s ČEZ byl přesunut na mimořádné květ-
nové jednání. Upravený program byl schválen
jednomyslně.

• ZOV vzalo na vědomí, že jsou nesplněná dvě us-
nesení a obě jsou nadále sledována.

• Zastupitelé vzali na vědomí rozpočtové opatření
č. 3 a schválili Dodatek č. 61 k odpisovému plánu
obce.

• Obecní účetní závěrka a závěrečný účet za rok
2024 byly projednány a schváleny bez výhrad.
Zastupitelé vyjádřili souhlas s celoročním hospo-
dařením obce.

• Zastupitelé schválili pronájem části obecního
pozemku (3347/1) manželům S. za podmínky
šetrného užívání. Pozemek je využíván jako
zahrada a záměr byl řádně zveřejněn.

• Zastupitelstvo odsouhlasilo koupi pozemku parc.
č. 3349/13 v Bohunicích, který částečně leží pod
obecní cestou. Kupní cena činí 18 000 Kč.

• ZOV schválilo prodej pozemku v lokalitě 
„V Kalvárii“ v Neznašově společnosti NIME De-
velopment + Consulting za cenu 6 051 990 Kč.
Kupující se zavázal vybudovat technickou infra-
strukturu do pěti let, jinak má obec právo na
zpětný odkup.

• Z důvodu nové legislativy, která zjednodušila
pravidla pro malé zakázky, obec zrušila svou
vlastní vnitřní směrnici a bude se nově řídit pouze
zákonem.

• ZOV schválilo vypsání výběrového řízení na do-
davatele nového dopravního automobilu pro
hasiče. Byla jmenována hodnotící komise a or-
ganizací výběrového řízení byla pověřena externí
agentura.

• ZOV schválilo dodatek ke směrnici o oběhu účet-
ních dokladů, který aktualizuje pravidla dle ak-
tuální legislativy.

DISKUSE A DŮLEŽITÉ INFORMACE

V diskusi zazněly informace o plánovaných
větrných elektrárnách v lokalitě „Nad Píseckou ces-
tou“. Starostka uvedla, že bude důležité zapojit
veřejnost do rozhodování a jednat včas. Padla také
zmínka o možném novém využití areálu bývalého
Kooproduktu v Bohunicích.

Dále byla připomenuta finanční stránka pláno-
vané školky v Bohunicích – obec má potvrzenou
dotaci z Krajského investičního fondu (3 mil. Kč),
darovací smlouvu s ČEZ (2 mil. Kč) a čeká na
rozhodnutí MMR.

Zazněly i konkrétní připomínky občanů, například
k úklidu kolem hřiště a budovy pohostinství v Bohu-
nicích, vymezení pozemků nebo k dopravním
opatřením v obci.

Ve čtvrtek 15. 5. 2025 se v KD Neznašov
uskutečnilo XVIII. veřejné zasedání Zastupitel-
stva obce Všemyslice.

• Z kontrolní zprávy vyplynulo, že většina usnesení
z předchozích zasedání byla splněna. Nesplněna
zůstávají dvě usnesení, jejichž plnění je v běhu.

• ZOV vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 4
a zároveň schválilo Dodatek č. 62 k odpisovému
plánu obce.
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• Byly projednány výsledky výběrového řízení na
stavební úpravy a přístavbu budovy bývalé školy
v Bohunicích. V objektu vznikne prostor pro
novou školku. Vítězem řízení se stala firma
ASADO s. r. o. s cenou 10,64 milionu Kč včetně
DPH. ZOV výsledek schválilo a starostka byla
pověřena podpisem smlouvy o dílo.

• ZOV schválilo dodavatele nového dopravního au-
tomobilu pro jednotku sboru dobrovolných
hasičů. Zakázku získala firma CARent, a. s. za
cenu 1,49 milionu Kč včetně DPH.

• ZOV schválilo pachtovní smlouvu na obecní
vodní plochu (parc. č. 685/2 v k. ú. Bohunice nad
Vltavou) s panem J. S. Nájemní vztah bude uza-
vřen na dobu neurčitou s ročním pachtovným ve
výši 1 148 Kč.

RŮZNÉ A DOŠLÁ POŠTA

Zastupitelstvo schválilo finanční dar 5 000 Kč
pekařství Kodádek na podporu činnosti pojízdné
prodejny. Dále bylo projednáno několik žádostí
o pronájem pozemků, kde byla starostka obce
pověřena dalším jednáním se žadateli a diskutován
stávající provoz Neznašovské hospody, kdy bude
povedeno další jednání s nájemcem.

DISKUSE

V diskusi zazněly dotazy a připomínky k projek-
tové dokumentaci v oblasti za pivovarem, zajištění
dopravy při budoucí výstavbě, úpravě zeleně
i k technickému stavu kulturního domu v Nez-
našově. Občané upozornili např. na potřebu prořezů
stromů, dosypání překopu či zajištění osvětlení.
Starostka přislíbila řešení jednotlivých podnětů.

STAROSTKA INFORMUJE 
DĚKUJI ZA ÚČAST – A JEN TAK DÁL

Nejdříve bych chtěla poděkovat všem, kteří přišli na
poslední dvě veřejná zasedání zastupitelstva. Oproti
předchozím byla účast opravdu vyšší a mám radost,
že se během večera objevilo i několik zajímavých pod-
nětů. Moc si toho vážím – a přeju si, aby zájem veřej-
nosti o dění v obci dál rostl. Jen tak dál!

Rozumím tomu, že ze začátku může být každé
zasedání trochu nuda, ale určitě se dozvíte něco
nového, poznáte své sousedy i prostory v jiných vsích
– zasedání totiž pravidelně rotují. Příště se uvidíme za-
čátkem června v hasičském klubu ve Všemyslicích.

BIOODPAD – ROZŠIŘUJEME SBĚRNÁ MÍSTA

V Bohunicích byl nově umístěn kontejner na biood-
pad – najdete ho pod dubem u cesty na Přehájek. Do
kontejneru patří posekaná tráva, listí, suché traviny, 
ostříhané rostliny a drobné větve. Další kontejnery jsou
právě ve výrobě a postupně je rozmístíme do většiny
našich vsí. Jen ta nejmenší – Slavětice – se zatím do
seznamu nevešla, ale pokud o to bude zájem, rádi tam
náš obecní kontejner přistavíme alespoň na víkend.
Stačí se domluvit s pracovníky obecního úřadu.

Chtěla bych Vás požádat, zda byste mohli větve,
které budete dávat do kontejneru na bioodpad
pokrátit, aby netrčely na všechny strany.

SEČENÍ OBECNÍCH PLOCH – PROČ TO NEJDE
VŠECHNO NAJEDNOU

Evergreenem každého května je sečení trávy. Náš

pracovní tým tvoří čtyři stálí za-
městnanci a v letní sezóně si
pomáháme brigádníky. I tak ale
není reálné posekat všechny
obecní plochy během jednoho
měsíce. Sečení proto probíhá
postupně. Prioritu mají dětská
hřiště, fotbalová hřiště a centra obcí – teprve pak se
dokončuje zbytek jednotlivých vsí.

V době psaní tohoto článku máme hotové Bohunice
a Všemyslice, Neznašov bude dokončen každým
dnem. Pak přijdou na řadu Všeteč a Slavětice. Když se
někde koná akce – například dětský den – práce se
dočasně přesune právě tam.

Pracovníci obce rozhodně nelelkují. Kromě sečení
musí také pravidelně zalévat nově vysazené stromy,
svážet odpad, udržovat veřejné prostory, opravovat,
uklízet… prostě zvládat spoustu drobné, ale nezbytné
práce, která možná není tolik vidět, ale bez které by
obec nefungovala.

A navíc – načasování sečení je každoročně
alchymie. Teď, když píšu tyto řádky, prší. Sekat se
nedá. Příští týden má být teplo a tráva poroste jako
divá. A pak třeba přijde sucho – a máme po obci žluté
vyprahlé plochy, které nejen že špatně vypadají, ale
hlavně neudrží žádnou vláhu. Dešťová voda se po nich
jen převalí, a v horším případě způsobí škody.

Obec má zákonnou povinnost vysekat všechny své
plochy minimálně dvakrát ročně – a to plníme. Výjimku
mají jen pozemky, o které se pravidelně a prokazatelně
starají občané. Zkrátka – sekáme, co to jde. Jen kdyby
ta tráva rostla stejně pomalu jako daňové příjmy obce…
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A právě těm, kdo sečou obecní pozemky před
svými domy nebo zahradami, bych chtěla touto cestou
moc poděkovat. Dělají to proto, aby to měli hezké
nejen pro sebe, ale i pro ostatní – a zároveň tím výrazně
pomáhají nám. Díky!

Na závěr bych ráda připomněla ještě jednu věc –
mysleme při sečení i na opylovače. Jako včelařka mám
pro hmyz slabost a přiznávám, že mám trochu úchylku
na čmeláčí „prdelky“ čouhající z kvetoucího plevele.

I když může zaznít argument, že květy a byliny mají
růst za vsí, přiznejme si – koho nepotěší pohled na
motýla nebo včelu pracující na rozkvetlém trsu u
cesty? Není to nepořádek – je to životní prostor. A ten
si zaslouží trochu místa i v našich obcích.

STROMY

Teď je ideální čas na ošetřování stromů. Když se ko-
runy zazelenaly, je nejsnazší poznat, které větve jsou
suché a měly by se odstranit. Snažím se ve spolupráci
s odborníky zajišťovat průběžnou péči o stromy v za-
stavěných částech obcí. Na posledním zasedání 
zastupitelstva navíc zaznělo několik konkrétních pod-
nětů ohledně stromů, které je třeba ošetřit. 

Pokud víte o nějakém stromu na obecním pozemku
(mimo lesy), který by si zasloužil pozornost arboristy,
dejte nám vědět. Možná už o něm víme a je v plánu –
ale možná také ne. A pak ho rádi do plánu zařadíme.

MÁJOVÝ POCHOD NA VYSOKÝ KAMÝK
Každoročně pořádá obec Všemyslice oblíbenou

akci pro milovníky přírody, turistiky a dobré nálady –
Májový pochod na Vysoký Kamýk. Tato událost při-
tahuje účastníky z širokého okolí a patří k oblíbeným
jarním vycházkám v regionu.

Start pochodu byl u Horácké hospůdky ve Všeteči.
Účastníky pochodu čekala túra krásnou jihočeskou kra-
jinou a na vrcholu Vysokého Kamýku malé občerstvení
a na rozhledně krásné výhledy do okolní krajiny. 

Pochod na Vysoký Kamýk není jen o fyzickém
výkonu – je to také setkání sousedů a přátel, oslava

jara a tradice, která ve
Všemyslicích žije už
mnoho let.

Chtěli bychom touto
cestou poděkovat všem,
kteří přiložili ruku k dílu
a pomohli s organizací
pochodu a také Jader-
né elektrárně Temelín, 
Skupiny ČEZ za poskyt-
nuté finanční prostředky
v rámci Oranžového roku
2025.

VELIKONOČNÍ STŘELECKÁ SOUTĚŽ
Pobočný spolek AVZO TSČ ČR VŠETEČ ve spolupráci

s Obcí Všemyslice uspořádal 20. dubna 2025 ve Všeteči
střeleckou soutěž ze vzduchové pušky. Tradiční Ve-
likonoční soutěž se letos střílela ze třech modelů pušek.
První položka ze Slavie 631 - otevřená miřidla. Druhá
položka z NORCONIA GB 18 otevřená miřidla. Třetí
položka z modelu HANEL B miřidla dioptr. Střílelo se na
Mezinárodní terč pro vzduchovou pušku 6 x 4,5. Součet
dosažených bodů ze všech položek určil celkové pořadí.

VÝSLEDKOVÁ LISTINA
1. místo Kuboušek Josef, Všeteč 220 bodů
2. místo Pelikán Jan, Všeteč 212 bodů
3. místo Anděra Pavel, Všeteč 211 bodů
4. místo Řeháček Radek, Protivín 205 bodů
5. místo Řeháčková Šárka, Protivín 196 bodů
6. místo Fürst Jaroslav, Týn nad Vltavou 185 bodů
7. místo Trávnik Ján, Všeteč 180 bodů

Tato akce byla pořádána v rámci Oranžového roku
2025 za podpory generálního partnera skupiny ČEZ.

Josef Kuboušek, předseda PS AVZO TSČ ČR VŠETEČ
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ZŠ A MŠ NEZNAŠOV
ZÁPISY DO 1. ROČNÍKU

První dubnové dny patřily budoucím prvňáčkům. Za-
vítali do naší školy, aby se při zápisu do 1. ročníku škol-
ního roku 2025/2026 seznámili s papouškem Lojzíkem.
Ten si s dětmi zopakoval nejen počítání, písmenka, říkadla
a pohádky, ale prozradil jim o sobě i pár zajímavostí.
Věděli jste, že dokáže rozlousknout i kokosový ořech?
Nebo že po osprchování změní peří modrou barvu na ze-
lenou? A že jeho rozpětí křídel dosahuje až 140 cm? Tak

tohle všechno se o Lojzíkovi děti
dozvěděly. A během toho si
s Nikčou povídaly o Lojzíkově
rodině a sourozencích, s Erikou
počítaly kokosy a vajíčka,
s Míšou odhalovaly tajemné
zvuky, s Adri se učily říkanku
a u Ivy se pochlubily, která pís-
menka už znají, a převyprávěly
si spolu pohádku. Děti byly
opravdu moc snaživé a šikovné, a tak si s sebou domů
odnesly krom památečné fotografie s Lojzíkem v džungli
od Gábi i sladká peříčka od Věrušky, krásný tužkovník od
Elišky, Martinky a Lucky a malého Lojzíka ke klíčům od
pana ředitele Jardy. Věříme, že nejen Lojzík děti do 1. třídy
nalákal a že se spolu s námi těší na své první školní kroky
v září 2025.

PLETENÍ POMLÁZEK PRO CHARITU
V úterý 8. 4. proběhl na školní zahradě 2. ročník ve-

likonočního pletení pomlázek. Po velmi milé a úspěšné
loňské premiéře jsme se opět sešli, abychom společně
s Martinem Hubeným, iniciátorem akce, podpořili Diecézní
charitu České Budějovice. Počasí nám moc nepřálo, spíše

než jarní sluníčko nás doprovázel zimní chlad. I tak se nám
podařilo uplést desítky krásných pomlázek, které se
zaručeně uplatnily během právě doznívajících ve-
likonočních svátků. Moc děkujeme všem zúčastněným za
pomoc dobré věci...

MS V HOKEJI ŽEN
Ve středu 9. 4. jsme svou účastí na MS v hokeji žen

podpořili reprezentantky Německa a Švédska hned
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v úvodním utkání turnaje v Českých Budějovicích.
Dopolední atmosféra v Budvar aréně byla skvělá, všechny
zúčastněné děti i fanoušci podporovali oba týmy a my byli
pyšni a rádi, že jsme měli možnost se takové akce zúčast-
nit. Pro některé naše děti to byla vůbec první návštěva

takového sportoviště i tak velké události, jako mistrovství
světa bezesporu je. Celou akci si tak náležitě užily a podle
jejich nadšení na ni budou dlouho vzpomínat.

DEN ZEMĚ 2025
I letos jsme pokračovali

v loňské myšlence a náplni Dne
Země. Alespoň trošku planetě
pomoci od znečištění a odpadu.
Opět jsme se s dětmi vydali po
Neznašově, vybaveni rukavicemi
a pytli, a snažili se pročistit
místa, která děti v obci využívají

(dětské a fotbalové hřiště) nebo o nichž víme, že jsou (co
do odpadu) problematická (zámecký park, vyhlídka a okolí
hrobky, cesta na Kořensko,..). Děti k tomuto uklízení při-
stupují s nadšením, samy se podivují, jaké různé vyhozené
předměty lze v přírodě najít. Doufáme tedy, že díky této
společné akci nejen  zkrášlíme okolí školy, ale i pomůžeme
dětem si uvědomit, jak (ne)naložit s obalem od sušenky
během venkovních aktivit s kamarády.

PO STOPÁCH ČARODĚJNIC
Ve středu 30. 4. se naše škola a školka proměnily

v kouzelný svět plný čarodějnic, kouzelníků a tajemných
úkolů. Společně jsme se vydali na tradiční čarodějnický
pochod kolem Neznašova. Tentokrát jsme šli po stopách
čarodějnic. Děti se tak po cestě setkaly například s čaro-
dějnicí Bordelínou, u které zjišťovaly, jaké ingredience ob-
sahují jednotlivé lektvary, i se Zlobou, u níž musely
společnými silami dostat kouzelné mocné kameny z věže
ven, což nebyl úkol jednoduchý. Věž byla opravdu vysoká,
kameny kluzké, děti tak musely být opravdu hodně tr-
pělivé a velmi dobře spolu spolupracovat a komunikovat.
U Nosaté čarodějnice děti zjišťovaly, jak moc se čaro-
dějnice po 70 letech změnila, u studánky se děti na

chvilku proměnily v havrana Abraxase a Malou čarodějnici
a pantomimicky předváděly jejich každodenní činnosti.
U Hermiony se zájemci prolétli na koštěti a společně jsme
vyzkoušeli, jak dobrý máme postřeh. V závěru stezky na
děti čekala čarodějná síť Baby Jagy, kterou musely nepo-
zorovaně prolézt bez nejmenšího škobrtnutí. Po tomto
sportovním výkonu na ně čekala zasloužená odměna -
hrát si a běhat s kamarády i možnost opéct si buřty
u ohně. Jsme rádi, že
se k nám přidaly i ně-
které maminky, a dě-
kujeme všem, kteří
se podíleli na pří-
pravě této kouzelné
akce - zvlášť Sláv-
kovi, u jehož cha-
loupky jsme mohli
v klidu odpočívat,
občerstvit se, opékat
buřty a děti řádit.
Těšíme se zase za
rok a prosíme vše-
chny čarodějky opět
o takové vykouzlené
počasí!
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DOPRAVNÍ SOUTĚŽ MLADÝCH CYKLISTŮ
Ve dnech 22. a 23. dubna se skupina páťáků a čtvrťáků

zúčastnila DOPRAVNÍ SOUTĚŽE MLADÝCH CYKLISTŮ
O POHÁR MĚSTSKÉ POLICIE Týn nad Vltavou. Soutěž se
skládala z teoretických znalostí (testy), zdravovědy, jízdy
zručnosti a jízdy na dopravním hřišti. Z celkových osmi
týmů naši čtvrťáci vybojovali krásné druhé místo, páťáci
získali bramborovou medaili. Moc gratulujeme!

ATLETICKÁ SOUTĚŽ V CHRÁŠŤANECH
V úterý 6. května proběhly tradiční atletické závody

v Chrášťanech. Vybrané děti soutěžily v kategorii 1. – 3.
třída a 4. – 5. třída. V obou kategoriích jsme byli úspěšní,
neboť Zuzanka Branšovská získala nejdelším skokem
stříbrnou medaili, Samík Planko si na trati dlouhé 600m
doběhl pro 3. místo a bronzovou medaili. Nejen

oceněným, ale všem zúčastněným dětem děkujeme za
skvělou účast, nasazení a reprezentaci školy.

BJUTY DEJ VE ŠKOLCE
Oslavu svátku matek jsme tentokrát ve školce pojali

trochu netradičně. Dětičky si odpoledne do školky přivedly
své maminky a úkol zněl jasně...pořádně je rozmazlit.
Společně si užívaly masáží, manikúry, pedikúry a nakonec
si zamlsaly v kavárně u kávy a kakaa. Každá z maminek si
odnesla zrcátko na památku. Bylo to krásné odpoledne
a my se těšíme na další setkání.

Kolektiv ZŠ a MŠ



JARNÍ BRIGÁDA VE VŠETEČI: 
Čistá nádrž, upravené hřiště a skvělá nálada

V sobotu 19. dubna 2025 se ve Všeteči odehrála
tradiční jarní brigáda, která spojila příjemné
s užitečným. Místní sbor dobrovolných hasičů ve
spolupráci se sportovním klubem SK Všeteč uspořádali
dopolední akci, která měla za cíl vyčistit požární nádrž
a připravit fotbalové hřiště na novou sezónu.

Do brigády se zapojilo více než deset ochotných
obyvatel a přátel obce včetně dětí, a i když práce bylo
dost, nechyběla skvělá nálada a sousedský duch.
Slunečné počasí vytvořilo perfektní podmínky – a práce
šla od ruky.

Jedna parta se pustila do požární nádrže – odstranili
nánosy bahna, posekali trávu na okrajích, očistili stěny
i dno nádrže od naplavenin a nečistot.

Druhá skupina mezitím pracovala na hřišti – zame-
tala listí, čistila střechu a okapy, pečovala o trávník

a dokonce se vymalovala i sociální zařízení.

Celé dopoledne bylo zakončeno drobným občer-
stvením – protože dobře odvedená práce si zaslouží
malé odměny.

Velké díky patří všem, kdo si v sobotu našli čas
a přiložili ruku k dílu. SDH a SK Všeteč si vaší pomoci
váží a těší se na další společné akce, při kterých se
nejen něco udělá, ale i příjemně pobude.

KDYŽ SE TRADICE SPOJÍ S RADOSTÍ:
Májka a lampiónový průvod ve Všeteči

Tentokrát ve středu 30. dubna 2025 se ve Všeteči
opět konala oblíbená tradiční akce – stavění májky spo-
jené s lampiónovým průvodem pro děti. Vesnice se na
chvíli proměnila v místo plné smíchu a společné radosti.

STAVĚNÍ MÁJKY – poctivá práce a dobrá nálada

Odpoledne se na fotbalovém hřišti sešli místní dob-
rovolníci, aby postavili májku – symbol jara, nového živ-
ota a lásky. Dřevěný kmen byl pečlivě připraven
a ozdoben barevnými pentlemi a věncem, který tradičně
patří na jeho špičku. Za asistence techniky i síly
mužských paží se májka úspěšně vztyčila nad vesnici.

Atmosféra byla přátelská, nechybělo občerstvení
a mnoho přihlížejících, kteří si nenechali ujít tento
slavnostní okamžik. Místní SDH se postaralo o občer-
stvení v podobě buřtů a pro děti bylo připraveno pití
spolu se sušenkou.

Po setmění přišla chvíle, na kterou se těšily hlavně
děti – lampiónový průvod. S barevnými lampióny v ruce
se vydaly na cestu po vesnici. Průvod vedli
a o bezpečnost se postarali místní dobrovolníci.

Průvod skončil na fotbalovém hřišti, kde se pokračo-
valo přátelským posezením u ohně. Někteří zůstali až
do pozdních večerních
hodin, povídali si a užívali
si výjimečné atmosféry
této jarní slavnosti.

Stavění májky a lam-
piónový průvod ve Všeteči
jsou krásným příkladem
toho, jak tradice spojuje
generace a posiluje sou-
sedské vztahy. Velké
poděkování patří všem or-
ganizátorům, dobrovol-
níkům a obyvatelům, kteří
se zapojili a přispěli
k hladkému průběhu této
povedené akce.

Za SDH a SK Všeteč –
Lucie Řípová
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Výlet s Neznáškem
V sobotu 26. 5. 2025 jsme se vydali na výlet do

Prachatic, do Areálu lesních her. Trochu jsme se báli,
protože celý pátek propršelo, ale naštěstí nám vyšlo
pěkné počasí. Děti se s radostí rozběhly na atrakce vy-
stavěné podél cesty a my dospělí jsme na ně dohlíželi,
aby vše přežily bez úhony. Ze všech stran se ozývalo
„Mami, podívej!!!“ případně „Tati, koukni co dělám!!!“
a tak ne všichni měli čas popovídat si tak, jak by si
představovali. Ale i přesto se vytvořily skupinky a ně-
jaká ta konverzace přeci jen proběhla.

Poté, co si naše ratolesti prolezly všechny atrakce,
jsme se vydali k ohništi, kde nás čekal oběd v podobě
chleba a buřtů na klacku. Zatímco jsme opékali buřty,
děti se vyřádily u blízkého potoka. Po obědě jsme se
vydali stoupáním zpět k autobusu a vyrazili jsme k do-
movu. Výlet jsme si opravdu užili a určitě se zase příští
rok někam vydáme. Na závěr bychom chtěli poděkovat
společnosti ČEZ za finanční podporu našeho spolku.

Neznášek, z. s.

DEN MATEK A ŽEN
V pátek 9. května 2025 se v kulturním domě v Ne-

znašově konala v rámci Oranžového roku krásná,
tradiční akce věnovaná všem ženám a maminkám –
DEN MATEK A ŽEN, kterou pořádala kulturní komise
obce Všemyslice. Celý večer se nesl v duchu
poděkování, radosti a příjemné atmosféry.

Každá příchozí žena byla u vchodu obdarována
květinou a podepsala se do pamětní knihy.

O slavnostní zahájení se postaral dětský pěvecký
sbor ze Základní školy Neznašov. Sboreček zazpíval
ženám, maminkám i babičkám několik písní.
K poslechu i tanci po celý večer hrál DJ Radek Bar-
bulák, který se postaral o skvělou náladu a plný parket.

O bohaté občerstvení formou rautu se postarala Ne-
znašovská hospoda. Nechybělo nic – slané i sladké do-
broty, čerstvé nápoje a obsluha, která se starala, aby
nikomu nic nechybělo.

Zábava se rozjela, a tak se tancovalo, jedlo a pilo až do
ranních hodin. Věříme, že si téměř stovka žen večer
skutečně užila.

Iva Chlumecká, Václav Hornát
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STAVĚNÍ MÁJKY
Poslední dubnový den v 17 hodin započaly přípravy

na stavění májky. Ženy zdobily krepovými fáborky jak
špičku májky, tak i věnec. Ten každý rok zhotovuje
šikovná paní Jelínková. Chlapi zase porazili tu loňskou,
která nám posloužila ještě jednou, jako topení na
táborák. Všichni přiložili ruku k dílu a během chvíle jsme
se již mohli kochat pohledem na tu naši letošní
krasavici. 

Účast byla opět veliká, slunečné počasí vylákalo lidi
z domovů a 62 obyvatel naší i sousedních obcí strávilo
příjemné odpoledne a večer. Se setměním dorazila
i čarodějnice, která nám zapózovala u ohně. Je moc
dobře, že se dodržují tradice, že se lidé mohou a chtějí
párkrát do roka sejít a popovídat si. Bonusem pro
všechny byly grilované klobásy, pivo i víno. Poslední
dobrovolníci, kteří hlídali májku, odcházeli k domovům
až za rozbřesku.

SDH  Všemyslice

DEN MATEK
V předvečer Dne matek, v sobotu 10. května, jsme

uspořádali pro naše ženy v Hasičském klubu oslavu je-

jich svátku. Připravili jsme pro ně jako pohoštění pár
chlebíčků. Každá žena dostala malou kytici karafiátů
z rukou Ládi a Máci i s přáníčkem. V teple u rozehřátých
kamen se dobře sedělo a povídalo. Všichni setrvali
v dobré náladě do pozdních večerních hodin. 

SDH  Všemyslice
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PROGRAM
1. Sraz 12. července v 13 hod. ve Slavěticích
2. Položení věnce k pomníku ve Všemyslicích
3. Proslovy
4. Požehnání tabule sboru
5. Dekorace praporů, předání pamětních listů a ocenění členů
6. Přesun na hřiště, ukázka techniky a zábava

Uzávěrka čísla 23. 5. 2025, vydavatel Obecní úřad Všemyslice, telefon 385 721 737
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